
Referat af afdelingsbestyrelsesmøde, Elmevænget, afholdt den 10. august 2017. 

 

Deltagere: Per Henriksen, Otto Wikkelsø, Karsten Brandt og Anita Lauridsen. 

Afbud:       Ejnar Bjerring og Thorben Meldgaard. 

Dagsorden iflg. forretningsorden 

1. Velkommen ved formanden. 

2. Godkendelse af referat fra forrige møde. 

3. Igangværende og nye opgaver. 

4. Gennemgang af årsregnskab med Inspektøren. 

5. Eventuelt. 

1. Vi mangler stadig svar fra inspektøren vedr. skilte, plateau ved fyrrum samt pris på ledlys og 

automatisk tænd og sluk i kælderen. 

Inspektøren meddelte at skiltene var bestilt men at firmaet manglede metal at sætte foliet på. 

Plateau ved fyrrum bliver udført snarest af en medarbejder ansat i afd. 14. 

Lyset til kælderen, vil han sørge for hurtigst at indhente en pris. 

Til arb.-weekend den 10. juni, havde ingen beboere tilmeldt sig. Der var kun vi 3 

bestyrelsesmedlemmer og vi nåede at rense fliser, male hinkerude og ”cykelbane”. Der vil blive 

malet en multibane (tennis, badminton, softball m.v.) når vi har målene på det net der skal sættes 

op. 

Til det ordinære afdelingsmøde skal vi stemme om vores evt. deltagelse i Den Sociale helhedsplan. 

Umiddelbart er der ikke særlig stor interesse blandt beboerne, men det kan jo nå at ændre sig. 

2. Referatet godkendt uden kommentarer. 

3. Der er bestilt et aktivitetstårn. Der bliver gravet ud, boret huller med et jordbor og lagt faldgrus. 

For at spare så meget som muligt, samler vi selv tårnet og håber at der blandt beboerne er nogle 

forældre der vil hjælpe med opsætningen. 

4. Regnskabet blev gennemgået (med bemærkninger fra bestyrelsesmedlemmerne). Vi har 

efterfølgende fundet nogle ukorrektheder og har bedt inspektøren om at kontakte os. 

5. Ingen bemærkninger. 

                                                                                            Afdelingsbestyrelsen  


